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Jarní kulturní a sportovní akce 
v Dobřichovicích

Zima se nezadržitelně blíží svému konci a  s při-
cházejícím jarem nás čeká, jak je již v Dobřichovi-
cích zvykem, mnoho událostí, ať již sportovních 
nebo kulturních.

První jarní sportovní akcí bude Dobřichovická 
míle. Každoroční běžecký závod, pořádaný dobři-
chovickou základní školou se bude konat 14. 4. 
a  o dva týdny později, v  sobotu 28. dubna pro-
běhne na zámku další již tradiční běžecký závod – 
Dobřichovický půlmaraton. Start jeho 6. ročníku 
bude, jako obvykle, na zámeckém nádvoří. Pro 
běžce bude, podobně jako při minulých roční-
cích, připravena trať půlmaratonu a  pro ty, kteří 
preferují kratší tratě, bude možno se přihlásit 
na desetikilometrový běh. Samozřejmě nebude 
chybět ani kilometrová trať pro děti.

Sobota 21. dubna pak bude ve znamení cyk-
listiky. Na louce nad lávkou proběhne start úvod-
ního závodu seriálu Kolo pro život Trans Brdy. 
V  sobotu 5. května si bude pro změnu možno 
zajezdit na Berounce na Dračích lodích, jejichž 
závod zde každoročně pořádá Miroslav Ostrýt.

Od čtvrtka 10. do neděle 13. května budeme 
opět po dvou letech hostit v  Dobřichovicích 
přátele z  naší partnerské obce Villieu-Loyes-
-Mollon ve Francii.

V sobotu 19. května bude v  Dobřichovicích 
opravdu rušno. Proběhnou zde totiž hned tři 
akce, které stojí za to. První z nich je již 5. ročník 
Dobřichovické degustační míle, při níž budeme 
moci ochutnat speciality všech dobřichovických 
restaurací, vináren a kaváren. Při ukončení degu-
stační míle zahraje Mário Bihári a Bachtale Apsa. 
Ve stejný den se bude na zámku konat akce, na 
kterou se osobně velice těším. Je jí přehlídka his-
torických vozů a  motocyklů s  názvem Veteráni 
pod zámkem. Pořadatelem této výstavy je nově 
vzniklý Veterán Car Club Dobřichovice a podrob-
nosti o ní najdete v samostatném článku. A aby 
těch krásných aut nebylo v  Dobřichovicích 
náhodou málo, proběhne v  sobotu také již tra-
diční sraz vozů Corvette.

O víkendu 2. – 3. června se bude konat již dva-
náctý ročník Královského průvodu. Letošní ročník 
průvodu se ponese v duchu oslav výročí 670 let 
od založení Nového Města pražského, Pražské 
univerzity a položení základního kamene ke Karl-
štejnu. Naše město, které je hlavním organizáto-
rem posledních pěti ročníků průvodu, se opět 
pokusí na jeho organizaci získat dotaci Středočes-
kého kraje. Těší mě, že průvod podporují všechny 
okolní obce a mikroregion Dolní Berounka.

Na 24. června chystají naši divadelníci zahájení 
Dobřichovických divadelních slavností, jimiž letos 
oslaví 10. výročí Dobřichovické divadelní společ-
nosti. Ale to už se pomalu, ale jistě dostáváme do 
léta a o letních událostech vás budeme informo-
vat v některém z dalších čísel Informačního listu.

Výčet akcí není úplný, kromě těch zmíněných 
pořádá město též pravidelné koncerty. V  neděli 
8. dubna se například můžeme těšit na koncert 
známého českého rockového houslisty Jana 
Hrubého s  kalifornským folk-rockovým kytaris-
tou a  zpěvákem Jesse Ballardem a  berlínským 
jazzovým saxofonistou Joe Kučerou. V  neděli 
22. dubna proběhne na Dobřichovickém zámku 
vernisáž výstavy dětských prací z  kurzu Arte-
radky s hudebním a divadelním programem. 16. 

května si pak můžeme přijít poslechnout šanso-
nový koncert Ester Kočičkové a Lubomíra Noha-
vici. Samozřejmě musím připomenout, že od 12. 
května se opět můžete těšit na pravidelné farmář-
ské trhy u zámku.

Na každý pád nás toho čeká na jaře v Dobři-
chovicích opravdu hodně a věřím, že téměř každý 
si z  programu akcí vybere nějakou, která ho 
zaujme.

Na radnici zavlála 10. března 
tibetská vlajka

V sobotu 10. března byla již tradičně vyvěšena 
na budově dobřichovického městského úřadu 
tibetská vlajka. Mezinárodní kampaň „Vlajka pro 
Tibet” je již od roku 1996 v západní Evropě jednou 
z nejvýznamnějších symbolických akcí vyjadřují-
cích podporu ochrany lidských práv nejen Tibe-
ťanů, ale i obyvatel Číny. Akce probíhá každý rok 
10. března, v den výroční povstání Tibeťanů proti 
čínské okupaci Tibetu.

V souvislosti s tímto výročím se v posledních 
několika letech vždy zamýšlím nad tím, jak jsme 
na tom lidskými právy, svobodou a  demokracií 
v naší zemi. A bohužel svoboda a demokracie čelí 
u nás poslední dobou stále častějším útokům. Tím 
posledním je nevybíravý útok nově zvolené hlavy 
státu na svobodná média, především pak na 
Českou televizi nebo příklon prezidenta směrem 
k  nedemokratickým a  diktátorským režimům, 
jakými jsou komunistická Čína, či putinovské 
Rusko. O tom, že naše demokracie je v ohrožení 
napovídá i  to, že premiérem je trestně stíhaný 
člověk, vedený jako agent STB, který se v  parla-
mentu opírá o podporu extrémistů z SPD a KSČM.

Svoboda a demokracie bohužel nejsou samo-
zřejmé a  je třeba si tento fakt stále připomínat 
a  jedním z takových připomenutí je právě vyvě-
šení tibetské vlajky. Na světě je totiž mnoho míst, 
kde lidé svobodu ani demokracii nemají. Doufám, 
že u  nás zůstane, i  přes současnou neutěšenou 
politickou situaci, svoboda a  demokracie přeci 
jen zachována.

Petr Hampl

Místní poplatky v roce 2018

Splatnost místních poplatků za odvoz komu-
nálního odpadu a ze psů

Poplatek za komunální odpad je splatný do 
30. 6. 2018

Hradí ho:
 občané s trvalým pobytem v Dobřichovicích
 občané přihlášení na radnici, tj. s úřední adre-

sou: Vítova 61, Dobřichovice

 majitelé rekreačních objektů v Dobřichovicích
 majitelé domů nebo bytů, kde není nikdo 

hlášen k trvalému pobytu
 cizinci, kteří mají na území města povolený 

trvalý nebo přechodný pobyt po dobu delší 
než 90 dnů, nebo pobývající na území ČR 
přechodně na dobu delší 3 měsíců, osoby, 
kterým byla udělena mezinárodní ochrana 
nebo dočasná ochrana cizinců
Sazba poplatku: 700 Kč (za osobu či nemovi-

tost a rok)

Poplatek ze psů je splatný do 31. 3. 2018
Hradí ho držitel psa, tj. fyzická osoba, která má 

trvalý pobyt v  Dobřichovicích, nebo právnická 
osoba, která má sídlo v Dobřichovicích a drží psa.

Sazba poplatku: 100 Kč za psa v  rodinném 
domě, 200 Kč za psa v  bytě, částka za 2. psa je 
200/300 Kč a  za 3. psa 300/400 Kč. Poživatelé 
důchodu, který je jediným příjmem, platí za 2. 
a  každého dalšího psa vždy 200 Kč. Bližší infor-
mace lze vyhledat na webových stránkách města 
nebo zjistit na městském úřadě.

Slovo starosty

Zprávy z městského úřadu

Obrázek na titulní straně: V únoru jsme měli fotografii talovínů v parku a v březnu bruslaře na Berounce. Tak se Země ochlazuje nebo otepluje? Dohodněte se konečně. 
Foto Hynek Moravec.

Tibetská vlajka nad MěÚ Dobřichovice
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Všechny platby můžete uhradit buď hotově 
na Městském úřadě Dobřichovice, nebo bankov-
ním převodem nebo poštovní poukázkou:

Číslo bankovního účtu města: 388029319/0800
Variabilní symbol: 3722 (odpady), 1341 (psi)
Specifi cký symbol: uveďte číslo domu (před 

číslo chaty se vkládá trojčíslí 200, tzn. 200XXXX)
Do zprávy pro příjemce uvádějte jméno a pří-

jmení všech osob, za které platíte.
Místní poplatek je forma daně. Poplatky včas 

nezaplacené může městský úřad zvýšit až na troj-
násobek, případně vymáhat exekucí.

Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2017 o míst-
ních poplatcích a podrobnosti o platbách všech 
poplatků naleznete na www.dobrichovice.cz .

Distribuce nádob na 
bioodpad

Blíží se vegetační sezóna, a  proto přinášíme 
několik informací ke svozu bioodpadu. Vzhledem 
k tomu, že dodavatel nádob na bioodpad nemůže 
uvést přesný termín dodání, musíme rozplánovat 
jejich distribuci od nejzazšího termínu, který jsme 
od něj dostali. K  tomuto datu tedy vztahujeme 
následující informace:

Do 13. dubna by měly být na Městský úřad 
Dobřichovice dodány nádoby na bioodpad, které 
budou přihlášeným zájemcům přeprodány za 
původní cenu a případně dovezeny až domů.

Nádoba na 120 l stojí 932,- Kč a na 240 l stojí 
1 246,- Kč. Každý dostane nádobu o  velikosti, 
kterou si objednal. Někteří zájemci dosud neu-
vedli, jak objemnou nádobu chtějí, ale nakoupili 
jsme jich pár do zásoby, takže mají stále možnost 
se ozvat na městský úřad a do vyprodání zásob 
je na ně také pamatováno. Po poptávkách 
u různých prodejců se ukázala tato nabídka jako 
nejvýhodnější, zejména uvážíte-li, že doprava je 
zahrnuta v ceně. My vám nádoby navíc dodáme 
za dále uvedených podmínek až do domu.

Výše uvedenou platbu za nádobu je nutné 
provést v  předstihu na městském úřadu 
(obdobně jako u poplatků za odpady nebo psy). 
Tzn. od 21. 3. kdykoli v provozní době (v pondělí 
a ve středu 8.00 – 11.00 a 13.00 – 18.00; v úterý 
a ve čtvrtek 8.00 – 11.00 a 13.00 – 16.00, v pátek 
8.00 – 11.00 hod). Většinou – i když bez záruky – 
to jde i v době mimo běžné úřední hodiny, které 
jsou v pondělí a středu.

Nádobu si budete moci vyzvednout sami 
okamžitě. Jsou nové, čisté a měly by se vejít i do 
osobního vozu.

Jako bonus nabízíme možnost dovozu 
nádoby až k  vám domů. Při platbě označíte 
některý z termínů, v němž by ji pracovníci tech-
nických služeb dopravili. Termín rozvozu začne 
vždy v  hodině, která je níže uvedena, a  bude 
trvat vždy cca dvě hodiny, během kterých bude 
potřeba, abyste počkali na příjezd technických 
služeb, nádobu převzali a podpisem potvrdili pře-
vzetí. Jinak nemůže být vydána nebo zanechána 
na místě bez dozoru.

Přesnější čas dodání nejsme schopni zajistit, 
protože je velké množství zájemců. Zajistíme 
jeden termín v  mimopracovní den (sobotu), ale 
doporučujeme – máte-li tu možnost – využít radši 
níže uvedené pracovní dny, protože v  sobotu 
může být větší počet zájemců, než jsme schopni 
kapacitně zvládnout (což by bohužel znamenalo 
i prodloužení doby rozvozu).

Distribuce bude zajištěna
 v sobotu 14. 4. v termínu od 9.00 a v dalším od 

14.00 hod.
 v úterý 17. 4., ve středu 18. 4. a čtvrtek 19. 4. 

opět vždy od 9.00 nebo 14.00 hod.
Rozvážet se bude pouze těm zájemcům, kteří 

už zaplatili. Současně s  potvrzením o  platbě 
a  záznamem o  čase dodání budete požádání 
i  o podpis souhlasu s  nakládáním s  osobními 
údaji, abychom vás mohli i  nadále informovat 
o změnách a novinkách, což po nás žádají novinky 
v  oblasti ochrany osobních údajů. Souhlas se 
vztahuje pouze k  bioodpadu. Na druhou stranu 
i my jsme tím vázáni, že tato data musíme chránit, 
aby se nedostali do nepovolaných rukou (napří-
klad k různým prodejcům a nabízečům).

Kdo si nevyzvedne nádobu sám nebo 
v  uvedené termíny, bude muset vše řešit doda-
tečně, což samozřejmě bude možné, ale nádobu 
si bude muset odebrat přímo ze skladu úřadu. 
Technické služby budou moci v  době po 19. 4. 
dovést nádobu jen v  mimořádných případech, 
např. u zdravotně postižených seniorů apod., a to 
pouze v pracovní dobu a po souhlasu vedoucího, 
protože mají jiné úkoly.

Pokud budou nádoby dopraveny na městský 
úřad dříve, budete informováni pomocí webu, 
SMS rozhlasu a facebooku města a budou k osob-
nímu vyzvednutí v  pracovní době úřadu (viz 
výše).

První svoz předpokládáme v pondělí 2. května 
2018 v odpoledních hodinách. Tento termín není 
ještě zcela na 100 %, protože může dojít k úpravě 
ze strany svozové fi rmy. O  případné změně 
bychom informovali opět na našem webu (do 
chytrých telefonů lze stáhnout mobilní aplikaci 
V  obraze – odkaz např. na vnitřních webových 
stránkách města), facebooku a  v SMS rozhlase 
(kdo nejste přihlášen, doporučuji tuto službu 
zdarma aktivovat).

 Farmářské trhy 
v Dobřichovicích začnou 
12. května 2018

Možnost nakoupit si na farmářských trzích 
v  Dobřichovicích máme od roku 2011 a  to díky 
podpoře našeho města i  Ministerstva životního 
prostředí ČR, které podporovalo rozjezd farmář-
ských trhů před osmi lety. Letošní sezóna začne 
u  řeky pod lípou 12. května, bude pokračovat 

Městský úřad Dobřichovice
přijme na poloviční úvazek 

pracovníka do stavebního úřadu.
Platové ohodnocení dle tabulek. Vhodné i pro 
důchodce, kteří pracovali v uvedeném oboru.

Nabídky posílejte na adresu: 
MÚ Dobřichovice, tajemník MěÚ, 
Vítova 61, 252 29 Dobřichovice,

nebo předejte v podatelně úřadu 
s označením „pro tajemníka MěÚ“,

případně zašlete na mail: 
tajemnik@dobrichovice.cz

v
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každou další lichou sobotu vyjma 1. září a skončí 
13. října. Čas i místo konání trhů zůstane stejné, 
s jedinou změnou, týkající se prostoru pod lípou. 
Památeční lípa, která tu stojí bezmála 300let, 
dostala po letošních mrazech zabrat a není v nej-
lepší kondici. Není bezpečné se pod ní pohy-
bovat, proto je prostor pod ní ohrazen, dokud 
nerozhodne odborný dendrolog jinak.

Na trhy přijedou známí farmáři, zelináři, zahrad-
níci, mlékaři, uzenáři, vinaři, pekaři i cukráři, kromě 
lokálních produktů zde najdete i španělský či řecký 
olivový olej i  výrobky z  levandule. Trh nabídne 
i  nové výrobce a  novinky. Kdo přijede na trh, si 
můžete aktuálně ověřit vždy pár dní před konáním 
trhu na www.dobrichovicketrhy.cz a na městském 
profilu facebook.

Od loňského roku dostanete kávu či čerstvě 
lisovanou šťávu, stejně jako občerstvení k  oka-
mžité konzumaci na trhu do zcela rozložitelných 
obalů. Papírové tácky, dřevěné vidličky, kelímky, 
které jsou označené jako biodegradabilní (kom-
postovatelné, rozložitelné) patří do komunálního 
odpadu, nikoli mezi plasty či papíry k  recyklaci. 
Odpad, vzniklý na trhu třídíme a  kam co patří, 
je vždy zřetelně označeno u konkrétního, barev-
ného odpadkového pytle. Rozloží se nakonec 
všechno, ale je rozdíl, jestli je to v  řádu týdnů, 
nebo jako u  PET miliónů let. Děkuji, že třídíte 
a  přemýšlíte! Věřím, že naše oblíbené farmářské 
trhy navštěvují lidé otevření a  vnímaví k  život-
nímu prostředí nejen globálně, ale jsou sami 
ochotní vstřícně přispět svou „troškou do mlýna“. 
Není pro ně problém přizpůsobit své pohodlí, 
myslet v širších souvislostech a nezapomínat, že 
jako spotřebitelé a  spotřebitelky mají na výběr. 
Existují certifikace a značky, které usilují o to, aby 
naše spotřeba neměla na druhém konci světa 
děsivé dopady. Mezi ně rozhodně patří certi-
fikace ekologického zemědělství – BIO (mající 
přísná pravidla pro ochranu přírody), Fairtrade, 
která zaručuje ochranu přírody, ale i  důstojné 
podmínky pro pěstitele.

Tak na shledanou na trhu! Přijďte si nakou-
pit, popovídat se známými, neboť společenská 
stránka je nedílnou součástí právě dobřichovic-
kých trhů.

V. C.

O čem jednala rada města

Rada schválila text výpovědi z  podnájmu 
prostor vinotéky v objektu zámku v Dobřichovi-
cích, kterou má podpronajatu Ing. Michal Smrž 
z důvodů, že není naplněn účel, pro který město 
tento podpronájem uskutečnilo, tj. prostory 
neslouží občanům a návštěvníkům Dobřichovic.

Rada schválila text dopisu společnosti STR 
Gastro s.r.o., která měla v  nájmu objekt hotelu 
Pod Vinicí. Vzhledem k  vzájemnému nesouladu 
v  otázkách důvodů ukončení nájmu a  nutných 
procedurálních kroků, konstatovala rada, že 
konkludentním jednáním obou stran (opuštění 
objektu a odevzdání klíčů ze strany nájemce; zazi-
mováním a  převedením odběru energii atd. ze 
strany pronajímatele) došlo k  faktickému ukon-
čení nájemního vztahu.

Rada projednala další postup v úpravě regu-
lačního plánu podle soudního rozhodnutí. 
Starosta informoval o  metodickém pokynu 

Ministerstva pro místní rozvoj, který obdržel od 
odboru územního plánování MěÚ Černošice. 
Rada se po diskusi rozhodla navrhnout zastupi-
telstvu ke schválení změnu regulačního plánu 
tak, jak požaduje soudní rozhodnutí.

Starosta informoval radu, že v  letošním roce 
bude dle schváleného rozpočtu o cca 100 000 Kč 
navýšeno množství prostředků na granty města. 
Rada souhlasila s vyhlášením grantů na rok 2018.

Rada se zabývala návrhem Mgr. Millerové 
na anketu/průzkum veřejného mínění, který by 
se týkal rozvoje Dobřichovic. V diskusi byl tento 
záměr podpořen s  tím, že je potřeba přesně 
vyspecifikovat jednotlivé otázky a  navázat nový 
průzkum na předcházející z  roku 2010. Radní 
doporučili, aby se průzkum dělal v  rámci komu-
nálních voleb, kdy je záruka, že se ho zúčastní 
reprezentativní množství občanů. Radní Kándl 
návrh podpořil s  tím, že se jedná o  zjištění, kde 
občané cítí problémy. S  tím souhlasil i  radní 
Bezděk, nejedná se o  referendum, ale identifi-
kaci problémů i  pozitiv. Starosta shrnul diskusi 
s  tím, že je nutné průzkum dobře připravit, aby 
výsledky průzkumu byly vkladem pro nové zastu-
pitelstvo.

Starosta informoval radu o  přípravě plánů 
akcí, které by připomenuly rok 1918 a  1968. 
Rada diskutovala o  možnosti přípravy výstavy, 
vysazení pamětní lípy, využití programu ZUŠ atd. 
Doporučila obrátit se na občany, aby se mohli při-
pojit svými návrhy.

Starosta informoval radu, že se bude konat 
pravidelná cyklistická akce Transbrdy a  že 
její organizátor požádal o  možnost realizace 
obdobné akce i  v termínu 21. července 2018. 
Rada o  žádosti podrobně diskutovala, ale 
nakonec konstatovala, že druhá obdobná víken-
dová cyklistická akce, by představovala neúměr-
nou zátěž pro občany z  oblasti ulice 5. května, 
a proto žádost nepodpořila.

Základní škola Dobřichovice požádala radu 
jako zřizovatele školy o  souhlas s  návrhem na 
vyřazení majetku. Jedná se o  učební pomůcky 
(převážně učebnice) v  účetní hodnotě 210 
896,40 Kč a  inventář (zničené tělocvičné nářadí, 
nefunkční počítačová a  jiná technika) v  účetní 
hodnotě 85 201,41 Kč. Rada souhlasila.

Rada se seznámila s  návrhem pachtovní 
smlouvy, kterou zaslal městu Státní pozemkový 
úřad. Týká se dvou pozemků při silnici Pražské 

mezi koncem souvislé zástavby a  oblastí Pod 
Bukovkou. Pozemky má město tímto způsobem 
zajištěné pro potřebu budoucí výstavby pěší 
komunikace k oblasti Pod Bukovkou. Roční pacht 
je ve výši 500 Kč. Rada souhlasila s  uzavřením 
smlouvy.

Rada obdržela žádost o  vyjádření souhlasu 
s  výstavbou vodovodního a  kanalizačního řadu 
pro účely územního a  stavebního řízení stavby 
MŠ a  ZŠ Lety u  Dobřichovic. Rada doporučila 
připravit smlouvu o  příspěvku na rozvoj infra-
struktury, do kterého by se započítaly pouze 
plochy učeben, administrativy, jídelna, kuchyně 
a  podobné prostory mimo chodby, schodiště 
a  jiné obslužné prostory (včetně tělocvičen). 
Tajemník MěÚ radu informoval, že se jedná 
o částku ve výši 147 000 Kč.

Rada projednala žádost paní Marie Polenové 
o souhlas s výstavbou plotu napříč nezastavitel-
ným zemědělským pozemkem parc. č. 1396/11, k. 
ú. Dobřichovice. Pozemek se nachází mimo zasta-
věné území, a  proto rada nesouhlasila s  výstav-
bou plotu z důvodů zachování prostor pro volný 
pohyb zvěře.

Tajemník MěÚ předložil radě souhlas Okres-
ního soudu Praha západ s  výběrem přísedí-
cích soudu. Jedná se o  přísedící, kterým končí 
období, na které byli zvoleni, a  soud doporučil, 
aby byli zvoleni i na další období. Rada konsta-
tovala, že práce přísedících soudu je společensky 
významná a  souhlasila s  předložením návrhu 
na jednání zastupitelstva. Jedná se o  Helenu 
Bělskou, JUDr. Milenu Kolářovou a  Denisu Sol-
ničkovou.

Starosta informoval radu, že brzy bude zřejmě 
uvolněn nebytový prostor, který je součástí pro-
vozovny p. Fojta.

Společnost DOB-Invest má zkolaudované 
všechny stavby a  prostory ve statku. Město dle 
dohody hradí elektřinu za osvětlení ulice Anežky 
České a  průchozí cesty do parku. Investor by 
chtěl převést tyto veřejné prostory na město, 
což by mělo řešit příští zastupitelstvo. Z diskuse 
rady vyplynulo, že by město mělo převzít a  do 
pasportu místních komunikací zanést pouze 
ulici Anežky České. Boční cesta do parku je nad 
podzemní garáží, takže město může zajistit na 
základě budoucí smlouvy pouze úklid a  platby 
za energii VO (nikoli opravy). Rada doporučila 
připravit pro jednání zastupitelstva standardní 

Jedno z míst, které volá po úklidu – vedle cyklostezky Na Víru
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smlouvu o převodu do majetku města za 10,- Kč/
m2.

Tajemník Prchal seznámil radu se stížnostmi 
některých občanů z ulic s časově omezeným par-

kováním (Palackého, V  zahradách), kteří nemají 
zakoupené parkovací plochy uvnitř objektů, 
kde bydlí. Rada potvrdila, že smyslem časového 
omezení je zajištění dostatečného parkovacího 

prostoru pro návštěvníky obchodů a  služeb 
v centru obce. Platí pouze přes den a není možné 
poskytovat žádné výjimky.

podle zápisů z jednání VK

Ukliďme Dobřichovice

Tak co, už u vás proběhl jarní úklid? Vše je na svém 
místě, okna jsou umytá, podlahy se jen blýskají. 
A  jak to vypadá venku, před vaším domem, za 
plotem vaší zahrady? Teče tam řeka, začíná les, 
vede cesta… A  nepovalují se tam odpadky? 
Nezdá se vám, že je jich kolem nás nějak moc? 
Pokud vám to není jedno, přidejte se k  nám 
a pojďme uklidit Dobřichovice.

Budeme uklízet kolem nádraží, břehy řeky 
Berounky, v  lese i  jinde, kde to bude potřeba. 
Pokud víte o nějakých místech plných odpadků, 
pište na adresu matouskovam@hotmail.com

Sraz: sobota 7. dubna 2018 v  10 hodin 
u  zámku u  sochy sv. Jana. S sebou: dobrou 
náladu. Rukavice vám půjčíme, pytle máme. Hodí 
se hrábě nebo vozík. Děti vítány.

Akci pořádáme v  rámci kampaně „Ukliďme 
Česko“. Mapu s  dalšími úklidovými akcemi 
najdete na www.uklidmecesko.cz.

M. Matoušková

Dračí lodě Dobřichovice

Letošní již 6. ročník závodů dračích lodí v Dobři-
chovicích proběhne ve dnech 4. a 5. května 2018. 
Tradičně se jedná o  tréninkový pátek a  závodní 
sobotu. Posádky se pomalu začínají registrovat 
a  nás opět začíná pohlcovat přípravní chaos. 
Nicméně jsme přípravy zvládli již pětkrát, tak to 
zvládneme i po šesté a doufám ke spokojenosti 
všech.

Po loňském ročníku, kde se poprvé s  nad-
šením představily dětské posádky, byl založen 
Dragon Boat Club Dobřichovice. Chceme se 
zaměřit na děti a  mládež abychom podpořili 
pohyb a  kolektivní duch i  mezi nejmenšími. Do 
klubu jsou samozřejmě zváni všichni, kdo mají 
jen trochu zájem si zajezdit na dračí lodi i mimo 
naše tradiční dny. V  současné době vedeme 
jednání s  ČADL o  podpoře na vybavení klubu. 
Zatím nám byla přidělena základní a  nejdůle-
žitější část vybavení, a  to je dračí loď. Sice starší 
konstrukce, ale ještě před několika lety se tato 
loď proháněla po veslařském kanále v  Račicích 
při mistrovství Evropy. Máme tady v plánu založit 
v Dobřichovicích sportovní klub, který bude fun-
govat na základě spolupráce s rodiči a popřípadě 
školami. Dospělí budou též vítáni. Toto sportovní 
odvětví má jednu obrovskou výhodu – můžete 
začít kdykoli, jelikož se po celé republice jezdí 
i  kategorie senior, kde koncová věková hranice 
není téměř stanovena. My bychom chtěli začít 
s  kategorií nejmladší, tedy junior. První sezónu 
chceme věnovat tréninku a  účastí na pár závo-
dech v  této kategorii v  nejbližším okolí. To by 
bylo asi závěrem. Myšlenku máme, jen nám zatím 

chybí budoucí dračí závodníci. Přijďte nás podpo-
řit, povzbudit a hlavně fandit všem zúčastněným 
posádkám.

Budeme se na vás těšit.
Za vedení klubu a organizaci závodu Miroslav Ostrýt

8. ročník výstavy výtvarného 
ateliéru Arteradky

Výstavu tradičně zahájí vernisáž, na kterou se vaše 
děti připravují a těší. Vnímáme ji jako oslavu naší 
společné celoroční práce. Vernisáž vypukne dne 
22. dubna 2018 s  prvními tony kapely Leamon 
již v 15:45 hodin v dobřichovickém zámku a kdo 

nezaváhá, ten nezmešká taneční a  divadelní 
vystoupení dalších vzácných hostů.

Prosím vás o  pomoc s  pohoštěním, které se 
stalo pěkným a vítaným zvykem. Můžete přinést 
koláče, buchty, chlebíčky, čerstvé či sušené 
ovoce, zeleninu, nápoje alkoholické i  nealkoho-
lické – prostě cokoliv, čím chcete přispět k  pří-
jemné a pohodové atmosféře vernisáže.

Letošní výstava ArteRadky je příběhem 
hledání. Hledání býka. Je to starý příběh. Zní jako 
otřepané klišé a přitom se dotýká toho nejniter-
nějšího v nás.

Hledáním vás na vernisáži doprovodí Kristián 
Mensa, mladý tanečník a  student, jehož hlavní 
inspirací k  tvorbě a  pohybu je všednost a  krása 

Domácí zpravodajství
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Dobřichovičtí Sokolové 
bilancovali

Ve středu 14. března večer se v nově zrekonstru-
ovaných prostorech učebny v  penzionu Sokol 
konala valná hromada místní tělocvičné jednoty. 
Na 40 delegátů vybraných jednotlivými oddíly se 
sešlo, aby si vyslechlo základní informace o udá-
lostech, činnosti i hospodaření v roce 2017.

Bylo to hodnocení nanejvýš příjemné. 
V duchu tradičního a mnoha léty odzkoušeného 
programu, dostal po počátečních formalitách 
slovo starosta jednoty Jaroslav Čermák, který 
popsal většinu významnějších událostí a činů, jež 

se v uplynulém roce uskutečnily. Zásadní změnou 
byla výměna správce a údržbáře v  jedné osobě. 
Od loňského března působí v  této pozici pan 
Karel Kýhos, a jestli by se za loňský rok měl vyhla-
šovat „super čin“, či „super událost“, stala by se jím 
bezpochyby tato změna. Karel přinesl do areálu 
pracovitost, efektivitu, vlastní invenci a  k tomu 
všemu trvalý úsměv a dobrou náladu. Po sezná-
mení se se stavem areálu už jen chodí s vlastními 
nápady, které posléze sám realizuje a přispívá tak 
měrou vrchovatou k výbornému stavu jeho jed-
notlivých částí.

Dobrá kondice areálu je koneckonců vidět 
na první pohled. Opravené a  upravené budovy, 
posekané trávníky, upravená hřiště. Zkrátka 

Sokolu se daří. Organizačně i ekonomicky. O tom 
hovořil posléze hospodář jednoty Jiří Geissler, 
který seznámil přítomné se stavem hospoda-
ření a nejvýznamnějšími položkami na příjmové 
a  výdajové straně. Jednota se po vzoru města 
naučila aktivně pracovat s  granty a  dotacemi, 
nebála se investovat do „šuplíkových“ projektů, 
které teď v  případě vyhlašování různých dotač-
ních výzev jen vytahuje a  předkládá a  v mnoha 
případech bývá úspěšná. Nakonec hospodář-
ský výsledek – při výnosech zhruba 5,5 mil. Kč 
a nákladech 4,8 mil. Kč – zisk ve výši více jak 750 
tis. Kč hovoří za vše.

Jednotliví řečníci několikrát opakovali hezká 
slova na adresu spolupráce s  městem. Už to 

v  jednoduchosti. Jeho break-dance experimen-
tální performance vás bezpochyby nenechá 
klidně sedět.

Těšit se můžete také na dobřichovický diva-
delní soubor Kukadýlko, který vám představí 
autorskou minihru Lucie Kukulové ´Proměna´.

O hudební doprovod se postará kapela 
Leamon, známá především z klubové scény. Před-
loží vám ochutnávku vlastní tvorby na pomezí 
ambient-pop-indie s  převážně anglickými texty. 
Zpěvačka Uliana vás jistě překvapí originálním 
stylem svého projevu, který doprovází citlivé 
aranže ostatních muzikantů.

Radka Charapovová

Na vlnách přátelství

V pondělí 12. 2. 2018 a ve čtvrtek 15. 2. 2018 se 
žáci naší školy zúčastnili výchovně motivačního 
koncertu „Na vlnách přátelství“ hudební skupiny 
High vibes. Hlavním tématem programu bylo přá-
telství a také oblasti, které ho ničí, jako je šikana, 
sociální sítě a nesprávné využití volného času.

Hudební skupinu High Vibes tvoří absolventi 
konzervatoře a  profesionální hudebníci, kteří se 
věnují práci s dětmi a mládeží. Program skupiny 
se na první pohled nelišil od moderního koncertu 
známých kapel, nicméně originální skladby spo-
lečně s doprovodným programem předal žákům 
poselství o důležitosti lásky, přátelství a vzájemné 
úcty.

Celý koncert byl velmi interaktivní. Žáci i paní 
učitelky se plně zapojili do samotného průběhu 
a společně si ho velmi užili.

Gabriela Barvová

Úspěch v zeměpisné 
olympiádě

Žáci naší základní školy dosáhli výborných 
výsledků v okresním kole zeměpisné olympiády, 
které se konalo 27. února na Gymnáziu Hostivice.

Přestože úlohy byly již obtížnější než ve 
školním kole, všichni chlapci si s  nimi poradili 
skvěle. Ondřej Buben, který byl vůbec nejmlad-
ším účastníkem celé soutěže, obsadil v  katego-
rii 6. tříd krásné druhé místo, v  kategorii 7. tříd 
vybojoval Lukáš Maxa první místo a Matěj Arazim 
11. místo, v kategorii 8. – 9. tříd se umístil Hugo 
Lebeda na čtvrtém místě a  Daniel Garba na 
šestém místě.

Tematicky byly otázky zaměřeny na kartogra-
fii, Zemi ve vesmíru, obecnou fyzickou geografii 

a jednotlivé světadíly. Úlohy ve všech kategoriích 
i  kolech olympiády jsou rozděleny do tří částí 
– práce s  atlasem, test geografických znalostí 
a  „praktická část“, kde žáci prokazují, jak umí 
pracovat s  textem, jak umí geografické znalosti 
uplatnit při řešení praktických úloh. Důležité je 
i  propojování znalostí ze zeměpisu a  ostatních 
předmětů, zejména matematiky.

Všem žákům děkujeme za vzornou reprezen-
taci školy a  přejeme mnoho úspěchů Ondřeji 
Bubnovi a Lukáši Maxovi v krajském kole, kam se 
svými výkony probojovali.

Zároveň patří velké poděkování panu Lebe-
dovi, který nám v kritické situaci pomohl s dopra-
vou na soutěž. Též děkujeme za odvoz svého syna 
do Hostivic manželům Garbovým.

Hana Tomšíková

Přijďte se podívat na Veterány 
pod zámkem

Veterán Car Club Dobřichovice vás srdečně zve 
v sobotu 19. května na unikátní výstavu historic-
kých vozidel – automobilů i motocyklů, která se 
bude konat u  zámku v  Dobřichovicích. K  vidění 
budou velmi zajímavé stroje, které se schová-
vají převážně v soukromých garážích a sbírkách. 
Můžete se těšit například na zástupce zahranič-
ních značek Bugatti, Jaguar, Ferrari, Mercedes-
-Benz, BMW, Rolls-Royce, Harley-Davidson, Indian 
nebo na klasické domácí značky Tatra, Praga, 
Wikov, Škoda, Aero, Zbrojovka Brno, Jawa a ČZ.

Na tomto místě uvidíte padesátku velkole-
pých strojů v  prostředí dobřichovického pod-
zámčí a  blízkého okolí. Další zajímavostí bude 
účast historického sportovního vozu Wikov 7/28 
Sport s  patinou z  roku 1928, který účinkoval 
v  povedeném českém seriálu První republika 
nebo Tatra 87, která Prahou vezla rockového 
bubeníka světoznámé skupiny Rolling Stones, 
Charlieho Wattse.

Vstupné na akci je pouze 100 Kč na osobu 
a  děti do 15 let mají vstup zdarma! Vstupenky 
budou k  dispozici na místě konání akce. Více 
informací najdete na webových stránkách www.
vccd.cz.

Těšíme se na Vaši návštěvu.
Jiří Krupička, Prezident Veterán Car Clubu Dobřichovice

ZPRÁVY ZE ŠKOLY

Muzikanti skupiny High vibes sdíleli s dětmi svá trápení ze základky

Zajímavosti
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není jenom o  tom, že město pořádá v  hale 
BIOS svůj ples za symbolické nájemné. Spolu-
práce i podpora je patrná na všech úrovních, od 
podpory finanční, kdy se město snaží pomoci 
jednotě se spolufinancováním dotací a  grantů 
částkou 350 tis. ročně, až po skutečnost, že areál 
je trvale otevřený a  volně přístupný nejenom 
členům Sokola, ale široké veřejnosti, sportov-
cům samotářům, maminkám s  dětmi, rodinám 
směřujícím k  dětskému hřišti, či na asfaltovou 
víceúčelovou plochu. Jarda Čermák v  této sou-
vislosti vyzval přítomné, aby si na slova chvály 
vzpomněli, až půjdou na podzim ke komunálním 
volbám.

Již delší dobu je patrná snaha přestat říkat 
jednomu z  křídel původní budovy ubytovna 
a  nahradit ji slovem penzion. Není to jen termi-
nologická záležitost, obě patra v uplynulém roce 
a půl doznala zásadních změn. Tak, jak byly k dis-
pozici volné prostředky, docházelo k postupným 
rekonstrukcím jednotlivých pokojů. Ale rekon-
strukcím z gruntu. Rozvody vody, odpady, elekt-
řina, koupelny otlučené až na cihlu, nové podlahy, 
nábytek. Prostě z  nepříliš vzhledných a  neútul-
ných špeluněk vyrostly krásné, světlé a příjemné 
pokoje, za které by se nemusel stydět lecjaký 
hotel. Před pár týdny byly dokončeny poslední 
pokoje, chodby a  učebna a  tak zbývá již jenom 
schodiště a obě chodby před jídelnou a učebnou. 
Kdyby nic, tak z této změny je opravdu radost.

Po centrálních zprávách vystoupil pan Karel 
Hendrich se zprávou kontrolní komise, ve které 
potvrdil výsledky a čísla ze zprávy o hospodaření. 
Během jednání padlo i  to, že činnost kontrolní 
komise rozhodně není v případě Sokolů nijak for-
mální. Vrchní kontrolní guru se pravidelně zúčast-
ňuje jednání výboru, klade nepříjemné dotazy 
a  mívá spoustu připomínek, a  jestli kontrolní 
komise má být zástupcem všech členů dohlížejí-
cím nad činností výboru a jeho hospodařením, pak 
v dobřichovickém Sokole tomu tak skutečně je.

A pak již přišly na řadu zprávy jednotlivých 
oddílů a odboru všestrannosti. Jejich předklada-
telé popisovali sportovní a  organizační úspěchy 
i neúspěchy svých družstev a plány pro rok 2018. 

Jistě zajímavá byla informace o právě probíhající 
rekonstrukci klubovny tenisového oddílu, která 
je dílem financována ze získané 400 tis. dotace 
a  druhým dílem z  půjček několika tenistů, které 
na pětileté období oddílu poskytli. Střecha, 
solární ohřev vody a  s tím spojená generální 
rekonstrukce šaten, sprch a  toalet by měly být 
hotovy do zahájení nové sezóny, a byť je tenisový 
areál na druhém břehu řeky i  toto zapadá do 
celkově milých a příjemných změn.

Uvedené výsledky svědčí mj. také o  tom, že 
ve vedení sokola panuje přátelská a  kamarád-
ská atmosféra a že všichni táhnou, v rámci svých 
možností, za jeden provaz. Možná to vypadá jako 
fráze, ale frází to rozhodně není. V  dnešní době 
to řadě čtenářů může přijít nepochopitelné, ale 
všichni – opakuji všichni činovníci pracují pro 
Sokol na dobrovolné bázi,

Nad všemi bezkonkurenčně vyniká starosta 
jednoty Jaroslav Čermák, který je na sokolovně 
denně. V  celkových součtech to jsou desítky 
a stovky hodin. V rámci své zprávy Jarda prohlásil, 
že jeho cílem, než by chtěl funkci starosty opustit, 
je dát do pořádného pořádku, tedy do úplného 
gala i halu BIOS. Není tedy třeba se obávat, vzhle-
dem k  nedobrému stavu biosky, že by sokol 
o svého starostu v nejbližších několika letech měl 
přijít. A to je na samotný závěr asi poslední dobrá 
zpráva.

Mateřská škola ověnčená 
titulem

15. březen 2018 se stal pro naši školu velkým 
dnem. Mateřská škola Dobřichovice získala titul 
„Škola udržitelného rozvoje středočeského kraje 
1. stupně“. Je to nejvyšší ocenění, kterého jsme 
doposud dosáhli. Tento titul si také nyní pone-
seme ve svém názvu.

Titul je udělován Středočeským krajem ve 
spolupráci s Klubem ekologické výchovy školám 
všech stupňů na základě kritérií, které zahrnují 
všechny tři pilíře udržitelného rozvoje – ekono-
mický, sociální a  environmentální. Mezi vyhlá-

šenými školami byly jen dvě mateřské školy ve 
středočeském kraji. Certifikát si zástupci škol 
převzali z rukou náměstka hejtmanky pro oblast 
životního prostředí Miloše Petery na X. setkání 
koordinátorů environmentální výchovy.

Naše škola se snaží předávat nejmladší gene-
raci principy udržitelného rozvoje a  přes děti 
působit i  na jejich rodiny. Mottem našeho Škol-
ního programu EVVO je:

„Na stejné zemi co my, bydlí tu s námi stromy. 
Mlčí a hledí si svého, listíčka zeleného“. (Svěrák)

Aby slova této písně platila i za několik desítek 
let, bude v rukách našich dětí. Cíle, kompetence 
a výstupy v oblasti EVVO jsou pro všechny peda-
gogy závazné, ale to, jakou formou předáme 
dětem důležité informace, záleží na každém 
z nás.

Jsme rádi, že se v  našem městě stromům 
věnuje zvýšená péče – děti měly možnost 
v  poslední době mnohokrát vidět na vlastní oči 
práci arboristů při vycházkách, dozvěděly se 
formou besedy hodně poznatků o péči o stromy 
a o její důležitosti.

Naši mateřskou školu by měly opouštět sebe-
vědomé, samostatné, cílevědomé a  odvážné 
bytosti, které mají všeobecný přehled o okolním 
světě a  vědí, co je správné a  co ne. Tvořivě pře-
mýšlejí a přijímají zodpovědnost za své jednání. 
Neměla by jim však chybět pokora a  úcta – to, 
co dnes tolik ve společnosti postrádáme. Pokora 
a úcta k lidem, ale i k přírodě.

Ekologické chování mají v  sobě zakotvené, 
jako nedílnou součást sebe sama a  jednají ze 
svého vnitřního přesvědčení a ne z pocitu povin-
nosti.

Je však velmi důležité, abychom se na 
výchově podíleli všichni jednotně – rodiče, 
učitelé a  další autority, které mohou být pro 
mladou generaci nositeli vzorců chování. Pokud 
se nám podaří vychovat takové jedince, má naše 
planeta vyhráno.

Zuzka Ševčíková – učitelka, koordinátorka EVO, 
Monika Víšková – ředitelka MŠ

Informace z Leťánku

Na víkend 14. – 15. 4. 2018 jsme pro vás připravili 
kurz Reiki. Vyzkoušejte tisíce let starou metodu 
používající vitální energii reiki. Během dvou dnů 
můžete udělat nejen krůček sami k sobě a zasvě-
cením tak získat možnost používat harmonizační 
a  podpůrnou energii reiki dle své potřeby pro 
sebe i pro druhé.

V plném proudu jsou také přípravy na letos 
již 9. ročník Pohádkového lesa, který se koná 1. 
5. 2018 v  údolí pod Čabrakem na trase Lety – 
Mořinka. Přijďte si opět s  dětmi užít pohádkové 
odpoledne plné zapeklitých úkolů, odměn a vše-
lijaké další zábavy, letos na téma Večerníček. 
V  cíli na Mořince se můžete těšit na divadlo Víti 
Marčíka, občerstvení, jarmark a dílny pro děti.

Dále si nenechte ujít přednášku 12. 4. 2018 
Panenské oleje – lék budoucnosti i  současnosti, 
17. 5. 2018 zážitkový seminář Agrese je OK! 
a v průběhu dubna dílnu Otisk ručiček a nožiček 
do keramické kachličky v  keramické dílně v  ZŠ 
Dobřichovice. Více informací o akcích hledejte na 
www.letanek.cz.

Lenka Zelenková

Účastníci školičky na jaře 2017
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Načerpání energie v Centru 
komplexní péče Dobřichovice

O víkendu 24. – 25. března se uskuteční pra-
videlné workshopy Feldenkraisovy metody. 
Paní Jitka Nagy vás v  sobotu 24. 3. provede 
workshopem s  názvem Stabilní chodidla, 
podpora pánve a  v neděli 25. 3. se zaměří 
na téma Od hlavy až k  patě. Bioenergetická 
skupina s  názvem „Osm setkání s  bioenerge-
tikou” začíná v  úterý 3. dubna ve večerních 
hodinách pod vedením Mgr. Koryntové. Kdo 
toužíte po zpevnění těla za využití imagi-
nace a  relaxačních technik, pak se přihlaste 
na cvičení Bodybalance – otevíráme nové 
večerní lekce od středy 4. dubna a  pondělní 
ranní lekce od 9. dubna. Dále přichází nabídka 
na seminář, který vám pomůže zorientovat 
se ve Vašem jídelníčku. Seminář s  názvem 
„Projezte se ke zdraví” pořádáme v  pátek 27. 
dubna v  odpoledních hodinách. Mgr. Jana 
Duchoslavová Vás nasměruje, jak pomocí 

stravování pozitivně ovlivnit svůj zdravotní 
stav. Na všechny výše uvedené semináře 
a  workshopy, ale i  na mnoho dalšího, se 
můžete přihlásit přes naše webové stránky 
www.ckp-dobrichovice.cz.

HS

Tenisové jaro 2018 v F. H. 
Tenis klubu Dobřichovice

Tenisové jaro patří neodmyslitelně týmovým sou-
těžím. Náš klub má vždy dva týmy ve všech věko-
vých kategoriích, hrajících dvě nejvyšší možné 
soutěže Středočeského kraje. Družstvo dospě-
lých bude letos startovat s ambicemi na celkové 
vítězství.

Největší naděje ovšem vkládáme do družstva 
našich tenisových „benjamínků“ v kategorii mlad-
šího žactva a  týmu dorostenců. Sestava týmů je 
silná a očekáváme boj o postup na Mistrovství ČR 
2018.

fh

Tenisová školička 2018

Vážení sportovní přátelé, rád bych vám poskytl 
nezbytné informace o  organizaci a  průběhu 
tenisové školičky Jaro 2018. Vhodná doba pro 
seznámení se s tenisem je věk od 4 let. Tréninky 
na dvorci budou pravidelně vždy 2 x týdně od 
pondělí do pátku dle časových dispozic v období 
od 15. 4. do 30. 6. 2018 a následně pak pokračuje 
svojí podzimní částí. Nezbytnou součástí tenisové 
školičky bude rovněž kondiční příprava, která 
děti rozvíjí po motorické stránce. Podrobnější 
informace získáte na internetové adrese našeho 
klubu, které jsou www.f.h.tkdobrichovice.cz

Přihlásit se můžete přímo na telefonu 739-
320385 paní Hávová nebo prostřednictvím 
e-mailu f.h.tkdobrichovice@seznam.cz

Tenisová školička bude pokračovat i  na 
podzim 2018 a  poté se bude trénovat i  v hale. 
Rád bych zdůraznil, že se jedná o plnohodnotnou 
přípravu pro závodní tenis a doplnění závodních 
týmů. Na fotografii jsou zachyceni účastníci ško-
ličky při jarním tréninku 2017.

fh

Zápis na školní rok 2018/19 – 
školička Lumek

Zápis do školičky Lumek na školní rok 2018/19 
probíhá průběžně, nemáme dané jednotné 
datum. V pořadí, v jakém nás kontaktujete, zapi-
sujeme nové zájemce na příští školní rok.

Co je na naší školičce zajímavého? Co máme 
a co nemáme? Co jsme a co nejsme?

Zakládáme si na tom, že kapacita naší školičky 
je malá, máme kolem 12 dětí. To nám umožňuje 
věnovat se dětem individuálně.

Máme děti rády, staráme se o ně srdcem.
Máme rády jejich rodiče a snažíme se jim vyjít 

vstříc. Vzájemná komunikace probíhá na partner-
ské úrovni.

Máme „školkový“ režim a program dne, rozví-
jíme děti v  rámci jejich individuálních možností. 
Tedy každé tak, jak je to pro něj vhodné. Nejsme 
tedy hlídání.

Náš provoz je od 7:30 do 17 hodin. Umožňu-
jeme i hlídání v čase mimo provoz.

Od počtu 6 dětí se o  děti starají 2 vychova-
telky.

Vychovatelky se průběžně vzdělávají a každý 
rok ještě absolvujeme společné školení první 
pomoci a školení specifika dětí věku od 2 let.

O děti se stará tým vychovatelek, ne tedy 
jedna či dvě stejné osoby. Tím nedochází k únavě 
a  vyhoření vychovatelek, a  tak je znát příjemná 
atmosféra a radost z práce. V té je dětem nejlépe. 
Máme domluvený systém předávání informací 
o dětech tak, aby byla zajištěna kontinuita.

Spolupracujeme s  odborníky, konzultujeme 
profesní záležitosti se školní psycholožkou, 
s logopedkou, s lékaři. Samozřejmě s dovolením 
rodičů.

Máme historii, máme praxi, máme zkušenosti, 
jsme v Dobřichovicích již 10 let.

Přijďte se k nám podívat „na kukandu“, chcete-
-li. Těšíme se na Vás.

Za tým Lumku, Renáta Bartoníčková,  
info.lumen@seznam.cz; www.ilumen.cz

Ve školičce Lumen hrajeme i divadýlko
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Dobřichovice nad propastí

V posledním loňském čísle čtvrtletníku Dobřicho-
vické Kukátko bylo uveřejněno stanovisko sou-
časného starosty Dobřichovic, nominovaného 
místní buňkou ODS, k  problematice soudního 
sporu mezi městským úřadem a některými oby-
vateli ulice Palackého. Tento článek ukazuje, že p. 
Hampl je „občanský demokrat“ už jen podle své 
stranické příslušnosti, nikoli však svým smýšle-
ním.

K čemu v  ulici Palackého došlo? Městské 
zastupitelstvo odhlasovalo pro ulici Palackého 
a její okolí takový regulační plán, který nezákon-
ným způsobem zasahoval do ústavně zaruče-
ného práva dotčených osob svobodně nabývat, 
vlastnit a  užívat soukromý majetek, což bylo 
prokázáno před soudem. Zastupitelstvo bylo 
tehdy zcela ovládáno souručenstvím ODS pod 
vedením podnikatele M. Pánka a poněkud zvlášt-
ním sdružením soustředěným kolem podnikatele 
D. Havlíka.

ODS kdysi získala místo na české politické 
mapě zejména prosazováním co nejširší ochrany 
soukromého vlastnictví všeho druhu. ODS také 
v  průběhu posledních tří dekád vždy znovu 
vytahuje z  rukávu strašidlo obnovení předlis-
topadového režimu s  jeho deformacemi, jako 
např. vyvlastňování soukromého majetku bez 
poskytnutí odpovídající náhrady. Právě tato 
ODS se dopustila výše popsaného nezákonného 
omezení svobody dobřichovických občanů vlast-
nit majetek. Neučinila tak ovšem s výhledem na 
vzdálenější cíl sociálního a civilizačního pokroku, 
ale údajně proto, že takový zásah byl nutný 
v  zájmu zlepšení průjezdu motorových vozidel 
touto ulicí. Domy, ve kterých žily celé generace 
předků našich spoluobčanů, jsou tedy v  uvažo-
vání místních představitelů ODS pouhou překáž-
kou pro tudy projíždějící auta, kterou je zapotřebí 
odstranit.

Obávám se, že Dobřichovice stojí nad pro-
pastí. Jestliže ti, kdo se dopustili takového bez-
práví na obyvatelích jedné z  dobřichovických 
ulic, dnes připravují územní plán pro celou obec, 
pak si nikdo nemůže být jist svým nemovitým 
majetkem. Proto je naprosto nezbytné, aby ani 
hamplovsko – pánkovská ODS, ani Havlíkovo 
sdružení (dnes fungující pod hlavičkou TOP 
09) již nehrály v  novém zastupitelstvu vzešlém 
z nadcházejících komunálních voleb rozhodující 
úlohu. Jen takové zastupitelstvo bude ochotno 
úplně zrušit protiprávní ustanovení regulačního 
plánu Centrum. Jen takové zastupitelstvo dokáže 
zajistit řádný průběh přípravy nového územního 
plánu a zaručí, že jeho regulativy nebudou poru-
šovat zákonná práva občanů Dobřichovic.

Ladislav Cígler

Vážený pane Cíglere,

Dovolujeme si reagovat na váš článek, ve kterém 
kritizujete nás a  naši práci pro město Dobřicho-
vice. Já pracuji ve vedení města Dobřichovice 

již 24 let. Z  toho 12 let jako místostarosta a  12 
let jako starosta. Za celou dobu svého působení 
na úřadě jsem nedělal pro město Dobřichovice 
žádnou zakázku, abych se vyvaroval střetu zájmů. 
Petr Hampl pracuje pro město již přes 15 let 
z toho 12 let jako tajemník a čtvrtým rokem jako 
starosta. Dobřichovice jsou naše srdeční záleži-
tost a za posledních 25 let se tu udělalo spousty 
práce (dokončení všech sítí, škola, školka, silnice, 
kruhák, chodníky, parkoviště, celé centrum, 
kulturní život atd.). Na tom, jak Dobřichovice 
vypadají a  jak budou vypadat, nám opravdu 
záleží a  je to práce mnoha lidí, kteří působili 
a  působí v  dobřichovickém zastupitelstvu. 
Nemůžu jmenovat všechny, kteří se o  to, jak 
Dobřichovice nyní vypadají, nejvíc zasloužili, ale 
dovolím si jmenovat alespoň starosty, za jejichž 
působení se Dobřichovice významně posunuly 
kupředu. Byla to starostka Dagmar Doležalová, 
starosta Václav Kratochvíl, starosta Michael Pánek 
a starosta Petr Hampl.

Možná proto, že jste v Dobřichovickém zastu-
pitelstvu nikdy nepůsobil, tak život v  místním 
zastupitelstvu výrazně politizujete. Při této práci 
je ale politická příslušnost až na druhém místě. 
Poslední tři starostové jsou sice z ODS, kterou kri-
tizujete, ale zastupitelé i občané se spíše dívají na 
to, kdo jak pracuje a ne z jaké je politické strany. 
Odvahu kritizovat jste našel. Jestli máte pocit, že 
je třeba dělat něco jinak, najděte odvahu i kandi-
dovat do zastupitelstva a  pro Dobřichovice pra-
covat.

Petr Hampl a Michael Pánek, starosta 
a místostarosta města za ODS

K článku pana Cíglera

Pan Cígler se ve svém článku o regulačním plánu 
centra Dobřichovic dopouští řady lží a  mani-
pulací. Považuji za nutné uvést tato tvrzení na 
pravou míru. Ve svém textu se budu zabývat 
pouze problematikou regulačního plánu; na 
výroky politického typu, byť tvoří většinu textu 
pana Cíglera, reagovat nehodlám, neboť mají 
charakter politického pamfletu.

Pan Cígler argumentuje, že regulační plán 
představuje „nezákonné omezení dobřichovic-
kých občanů vlastnit majetek“. Toto je lež nej-
hrubšího kalibru. Regulační plán nikomu nic 
nevyvlastňuje. Na regulační plán byla podána 
v  řadě bodů žaloba několika vlastníky nemovi-
tostí v Palackého ulici. Situaci posoudil nezávislý 
soud. Největším jádrem sporu se stala, z regulač-
ního plánu vyplývající, povinnost vlastníků nemo-
vitostí ustoupit se stavební čárou své nemovitosti 
směrem od středu Palackého ulice. Tato povin-
nost by vznikla v případě buď (i) výrazné rekon-
strukce jejich nemovitosti, anebo (ii) úplně nové 
stavby na pozemku. Pokud vlastník nebude takto 
zásadní stavební úpravy provádět, nic se pro něj 
nemění a může on i jeho potomci klidně desítky 
či stovky let žít v nemovitosti dislokované tak, jak 
je nyní. Soud rozhodl, že stěžovatelé musí ustou-
pit se svou nemovitostí jen v případě nové stavby 
na jejich pozemku. Nikoliv v  případě výrazné 

rekonstrukce svého domu. V  ostatních bodech 
žaloba na regulační plán neuspěla a soud potvr-
dil, že plán jako celek platí a  byl pořízen zákon-
ným způsobem.

Poslední věta je velmi důležitá. V  diskuzích, 
a dopouští se toho i pan Cígler ve svém textu, se 
často problematika regulačního plánu zplošťuje 
pouze na oblast Palackého ulice. Rozsahově však 
regulační plán pokrývá podstatně širší území. 
A  připomeňme, že na počátku celého příběhu 
s regulačním plánem byla skutečnost, že existoval 
investičně-stavební projekt počítající uprostřed 
Palackého ulice se čtyřpatrovou budovou. 
Takové stavbě tehdy nic nebránilo, neboť byla 
v  souladu s  územním plánem, a  regulační plán 
se specifickými podmínkami neexistoval. Proto 
hlasy volající po zrušení celého regulačního 
plánu jsou nebezpečné. Nejen že pomýleně 
(buď z  neznalosti či vědomě manipulativně) 
interpretují rozhodnutí soudu o  žalobě, ale 
zakládají nebezpeční vzniku několikaletého 
období bez jakékoliv regulace centra nad rámec 
územního plánu.

Druhý významný důvod pro vznik regulač-
ního plánu, vedle zabránění možnosti vzniku 
mnohapatrových budov v  širším centru, bylo 
zlepšení bezpečnosti chodců a dopravy v centru. 
Nejkritičtější situace je opravdu v Palackého ulici, 
kde z hlediska stísněnosti šířky ulice na několika 
místech nezbývá prostor pro adekvátní a  bez-
pečný chodník na jedné či druhé straně ulice. 
I proto je v regulačním plánu v oblasti Palackého 
ulice ona vize o posunu stavební čáry. Avšak jen 
v  případě, že se vlastník nemovitosti sám roz-
hodne se svou nemovitostí něco měnit! Ano, 
takový dobrovolný postup může znamenat, že 
na vytvoření prostorových podmínek pro zlep-
šení pohybu chodců a  dopravy v  daném místě 
bude třeba desítek let. Ale jednou se to podaří a v 
demokratickém právním státě ani nelze jednat 
jinak. Naznačování, jehož se dopouští pan Cígler, 
že „domy…našich spoluobčanů jsou v  uvažování 
místních představitelů pouhou překážkou pro 
tudy projíždějící auta, kterou je zapotřebí odstra-
nit…“ považuji nejen za lež, ale i prachobyčejnou 
pomluvu.

Slova o  „bezpráví“ snad již ani nemá smysl 
komentovat. Vyvozovat z tohoto „bezpráví“ to, že 
si nikdo „nemůže být jist svým nemovitým majet-
kem“, pakliže stejní zastupitelé připravují i  nový 
územní plán, je už na hranici šíření poplašné 
zprávy. Územní plán se připravuje již asi osm let 
a  probíhá intenzivní veřejnou debatou. Občané 
k  němu mohou vícekolově uplatňovat připo-
mínky, atd. Ale v jednom má i pan Cígler nakonec 
pravdu. Finálním posuzovatelem budou dobři-
chovičtí občané ve volbách. Ty budou letos na 
podzim. V  nich ať si každý svobodně rozhodne, 
čemu věří a koho chce za svého zástupce v místní 
samosprávě. Podle mého názoru odvádí místní 
samospráva po roce 1989 v  Dobřichovicích 
výbornou práci, a  rozvoj, který Dobřichovice po 
tři dekády zažívají, nám široko daleko mohou jen 
závidět.

Pokud vás téma regulačního plánu zajímá 
a  chcete si udělat vlastní názor a  nebýt závislí 

Názory čtenářů
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pouze na interpretaci jednoho či druhého, veškeré 
potřebné podklady k  regulačnímu plánu i  výrok 
soudu k  žalobě na plán naleznete na stránkách 
Dobřichovic (http://www.dobrichovice.cz/mesto/

stavebni-urad/regulacni-plan-centra/?ftresult=roz-
sudek). Nebuďte ale překvapeni rozsahem mate-
riálů, jen samotný rozsudek soudu má 27 stran. 
A  podívat se můžete i  na videozáznam z  posled-

ního zastupitelstva 13. února 2018, kde se diskuzi 
regulačního plánu věnovala značná pozornost.

Vladimír Bezděk, radní zvolený za Společně pro 
Dobřichovice, nezávislé kandidáty a TOP 09 a STAN

Badminton každý čtvrtek 
v hale Bios – dejte k nadpisu 
logo badmintonu

Přijďte si s  námi zapinkat badminton! Hrajeme 
každý čtvrtek vždy od 20:30 do 22:00 v hale Bios 
(areál Sokolovny). K  dispozici jsou 4 vybavené 
kurty a  dobrá parta lidí. Na své si přijdou začá-
tečníci i  pokročilí, věkovou hranici neřešíme, 
jelikož je pestrá (odhadem 25 – 60 let). Rádi 
Vás vezmeme mezi sebe, začátečníky zaučíme, 
pokročilé proženeme. Již nyní se zde střídají 
dámy i  pánové z  Dobřichovic a  okolí, těšíme se 
na nové posily. Kapacita sálu je 16 hráčů, můžete 
přijít tzv. na blind nebo se předem ohlásit na čísle 
724 611 316. Cena je lidová, konkrétně 100 Kč za 
1,5 hodiny hraní.

V. Stupavský

Pět medailí pro domácí na 
letošním Jojo Cupu

Na začátku března se konal v  Jojo Gymu za 
podpory Středočeského kraje třetí ročník gym-
nastické soutěže Jojo Cup. Závod pořádá domácí 
oddíl Gym Dobřichovice, který nasadil do soutěže 
10 týmů a odnesl si 5 medailí – 2 zlaté, 1 stříbrnou 
a 2 bronzové.

Celkem se závodu zúčastnilo 70 týmů z Čech 
a Moravy, účastníci byli ve věku 5 – 22 let. Závod 
probíhal v  týmech na akrobacii a na malé tram-
políně s přeskokovým nářadím a bez něj. Soutěž 
team gym je posuzována z  hlediska obtížnosti 
předvedených cviků, jejich kompozice a  prove-
dení. V  náročné konkurenci velkého množství 
oddílů si domácí závodnice a  závodníci vedli 
velmi dobře.

Poděkování patří všem trenérům, rozhodčím, 
organizátorům a  rodičům, kteří zcela nezištně 
pomohli s organizací této sportovní akce.

Srdečně zveme na náš podzimní závod jed-
notlivců, Poberounský dvojboj, ve kterém se 
představí účastníci při cvičení na vybraných gym-
nastických nářadích.
Lenka Doležalová Pavilková, Gym Dobřichovice, z.s.

Štafeta Dobřichovic bronzová 
na MČR v lyžařském 
orientačním běhu

O posledním únorovém víkendu, kdy se zima 
opět ozvala v plné síle, se tři členové Klubu orien-
tačního běhu Dobřichovice, Tomáš Rusý a bratři 
Lukáš a  Vojtěch Kettnerovi, vydali do Vítkovic 
v Krkonoších. Tam je při mrazivém počasí čekaly 
tři celostátní závody v  lyžařském orientačním 
běhu. Ten nejprestižnější klubový závod sezony, 

mistrovství ČR štafet, byl naplánován na neděli 
dopoledne.

Jemu předcházela sobotní výzva v  podobě 
mistrovství ČR na klasické trati – závod zhruba na 
90 minut po klikatých skútrem najetých stopách, 
širokých rolbovkách a  i po loukách v  okolí sjez-
dovek Aldrov a Vurmovka. Našim bojovníkům se 
dařilo se střídavými úspěchy. Tomáš se po nepo-
vedeném začátku (23. místo na čtvrté kontrole) 
díky vydařené druhé půlce posunul na konečné 
desáté místo. Lukáš dojel devatenáctý a  nej-
mladší Vojta, který bohužel nezvolil ideální mázu, 
dokončil jako 28.

V neděli pak přišel očekávaný den D. Papí-
rově náš tým patřil někam kolem 6 – 7. místa ale 
kluci věděli, že na to se nakonec nikdo neptá. 
Štafeta v sestavě Tomáš, Vojta a Lukáš předváděla 

zkušený výkon a již od začátku se držela s těsným 
odstupem za nejlepšími. Tomáš zúročil naběžko-
vané kilometry s týmem MFF UK a Vojtovi předal 
na průběžném druhém místě nejen štafetu, ale 
i naději. Vojta, kterému radši kluci večer namazali 
lyže, ukázal, že se v něm jistý talent pro LOB také 
nachází a vyslal Lukáše do finiše na čtvrtém místě 
v  těsném závěsu za pódiem. Vše ale nebylo tak 
růžové, když chvilku za ním startovali dva vyni-
kající čeští lobáci a všichni tak očekávali náš pád 
výsledkovou listinou.

Ovšem Lukáš to na posledním úseku nebý-
vale nakopnul a  vynikajícím výkonem vytáhl 
štafetu na konečné třetí místo, když dokázal 
odrazit i  atak dotírajícího nejlepšího českého 
reprezentanta Jakuba Škody z  Liberce. Pro klub 
KOB Dobřichovice je tento bronz první medailí 

Sport

Družstvo Jojo Cupu s diplomy a medailemi 

Dobřichovická štafeta v lyžařském orientačním běhu je třetí nejlepší v ČR
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v  hlavních kategoriích na republikových šampi-
onátech a  tedy historickým úspěchem! Celkově 
vyhrál tým TJ Slovanu Zdravotník Praha před OK 
Jilemnice.

Klukům se tak splnil klukovský sen. „Touhle 
medailí vzpomínáme hlavně na nezapomenu-
telného Pana Trenéra a  úžasného člověka, Mílu 
Cupáka, který stál v  počátcích Dobřichovického 
orienťáku, naučil nás lásce k  orientačnímu běhu, 
přivedl k  lyžování a  hodně pro nás znamenal. Ta 
medaile je jeho.“ svěřuje se o  pozadí úspěchu 
Tomáš Rusý.

Závodní víkend završil odpoledne Český 
pohár na krátké trati, opět v prostorách luk okolo 
sjezdovek Aldrov. Kluci podali podobné výkony 
a  seřadili se těsně za první desítkou výsledkové 
listiny.

Byl to povedený víkend dobřichovických 
lyžařských orientačních běžců. Snad dá počasí 
svou zelenou, respektive bílou „LOBařské“ sezoně 
i příští rok a o podobných úspěších s mapou a na 
lyžích budeme moci napsat brzy znovu.

T. Rusý

Volejbalové soutěže finišují

Ve druhé polovině března se volejbalová sezóna 
2017 – 2018 blíží ke svému závěru. S potěšením 
můžeme konstatovat, že naše prvoligová druž-
stva mužů i  žen se drží v  popředí a  mají velkou 
naději umístit se v  konečné tabulce na místě 
prvním (muži) nebo druhém (ženy).

Muži A, první liga
Naši v  play-off, kam díky vítězství v  základní 

části postoupili z  prvního místa, vyřadili 
v úvodním kole poměrem 3:0 na zápasy družstvo 
SK Brno a spolu s družstvy Beskydy, Turnova a MFF 
Praha se probojovali do semifinále. Ani zde naši 
nezaváhali a  po výhrách nad MFF Praha 3:0, 3:2 
doma a 3:0 na hřišti soupeře postoupili do finále! 
Finálovým soupeřem jim bude družstvo Beskydy, 
které v semifinále vyhrálo 3:1 na zápasy nad Tur-
novem. Ve finále play-off se tak utkají družstva, 
která se v závěrečné tabulce základní části umístila 
na prvních dvou místech. Úvodní finálová utkání 
sehrají naši doma, a to v pátek 16. a v sobotu 17. 
března, třetí pak 23. března na Beskydech a  pří-
padné čtvrté 24. března opět na Beskydech; jest-
liže po těchto čtyřech zápasech bude mít každý 
z  obou soupeřů dvě vítězství, bude se hrát pátý 

zápas, a to v pátek 30. března u nás. Držme našim 
palce, titul „Vítěz první volejbalové ligy“ by si za 
své výkony během celé sezóny zasloužili!

Ženy A, první liga
Naše ženy si ve finálové skupině zatím vedou 

více než zdatně; z  dosavadních čtyř dvojutkání, 
tj. celkem z  osmi zápasů, ještě neprohrály!! 
Postupně zvítězily nad MS Brno venku 3:2, 3:0 
a  doma 3:0, 3:1, dále pak doma nad Hronovem 
3:0, 3:0 a venku nad Střešovicemi 3:2, 3:0. Zbývá 
jim sehrát už jen dva dvojzápasy: v Hronově 16. 
a  17. března a  doma se Střešovicemi 23. a  24. 
března. Před těmito závěrečnými zápasy má 
tabulka finálové skupiny tuto podobu:

1. VK Č. Budějovice 37 b., 2. Dobřichovice 33 
b. 3. Plzeň 26 b.,

4. Střešovice 21 b., 5. MS Brno 20 b., 6. Hronov 
7 b.

Všechno nasvědčuje tomu, že naše děvčata 
poprvé ve své prvoligové historii budou po skon-
čení soutěže „stát na bedně“! Neradi bychom to 
zakřikli, ale je skoro jisté, že budou „stříbrné“!

Muži B, krajský přebor 1. třídy
Dvě kola před závěrem soutěže jsou naši 

z deseti družstev stále na 6. místě. Zbývají jim už 
jen dvě dvojutkání: 17. března doma s  Dobříší 
a 24. března venku s Benešovem, vedoucím druž-
stvem přeboru.

HgS

Po uzávěrce 15. března byly následující den 
tj. v pátek 16. března, sehrány dva zápasy. V tom 
prvním prohrálo naše mužské Áčko na domácím 
hřišti s  Beskydy 3:0 (25:23, 25:22, 25:18); v  tom 
druhém naše ženské Áčko vyhrálo v Hronově 3:0. 
V sobotu pak naše ženy vyhrály v Hronově opět 
3:0. Muži ale opět prohráli s Beskydy 0:3 a jejich 
situace před odvetami není růžová.

Pochod kolem republiky

Redakce se těsně před uzávěrkou tohoto listu 
dozvěděla, že známý dobřichovický šlápota, 
divadelník a  Sokol Jirka Geissler se vydává na 
třetí etapu své cesty kolem České republiky. 
Z  Mikulova, kde skočila 2. etapa cesty, by rád 
došel do původního výchozího místa, kde v roce 
2015 svou cestu začal, tedy na nádraží v Chebu. 
Podle itineráře to ukazuje na nějakých 650 km. 

To je nejméně z těch tří úseků, takže když by se 
zadařilo, zkusil by si přišlápnout ještě z Chebu do 
rodných Dobřichovic.

vk

Divadelní společnost hraje dál

Členové Dobřichovické divadelní společnosti 
pokračují ve své činnosti i  mimo naše město, 
hlavně proto, že zde nemáme vhodný sál, kde 
by bylo možno divadlo pod střechou a  v  teple 
provozovat. Pokud naše úspěšné herce chcete 
vidět, musíte se nyní přesunout o  několik kilo-
metrů dále, abyste dohnali, co jste loni zameš-
kali, nebo abyste si to vše, co jste loni viděli, 
osvěžili.

Vážení příznivci dobřichovického divadla, rádi 
bychom Vás informovali, že v  pátek 16. února 
se uskutečnila valná hromada Dobřichovické 
divadelní společnosti, v  rámci které její členové 
zhodnotili velmi úspěšný rok 2017 a  vytýčili si 
základní cíle roku 2018. Principál spolku zářil 
při své zprávě štěstím a  spokojeností, když 
vyjmenovával dosažené úspěchy. Tím největším 
bylo bezpochyby vítězství v celostátní přehlídce 
divadelních souborů s  Broukem v  hlavě ve 
Vysokém nad Jizerou a doporučení na přehlídku 
Jiráskův Hronov.

Jaký bude rok 2018? Předně to je rok, kdy 
budeme slavit 10. výročí své existence. Chys-
táme několik drobných překvapení, o  kterých 
se dozvíte, až na to přijde správný čas. Zatím se 
můžete těšit na tradiční letní divadelní slavnosti, 
které proběhnou v  obvyklém termínu poslední 
dekády v  červnu a  prvních dvou dekád červen-
cových. Právě díky zmíněnému výročí se se svými 
inscenacemi vrátíme několik let zpátky a  kromě 
nové hry Dvouplošník, kterou již pilně zkoušíme, 
se vrátíme i  k několika úspěšným komediím 
nedávné minulosti.

6. Dobřichovický kros 
půlmaraton + 10 km  

+ 1 km pro děti
Rádi Vás uvítáme na již šestém ročníku úspěš-
ného kros půlmaratonu + 10 km pro každého 
+ 1 km pro děti do 10 let, který proběhne kde 
jinde než v Dobřichovicích;-)
Termín: 28. 4. 2018
Místo: Dobřichovický zámek
Prezence: děti 9.30, ½ maraton + 10 km 
10.00
Start: děti 10.00, ½ maraton + 10 km 10.45
Sraz pro všechny účastníky je na nádvoří 
zámku. Na trase budou 3 občerstvovací 
stanice (cca po 5, 10 a 15 km), kde bude k dis-
pozici voda, iontový nápoj a  lehké občerst-
vení v podobě ovoce.
Registrace: radostvpohybu@gmail.com 
do textu zprávy prosíme uvést: JMÉNO, 
PŘÍJMENÍ, ROK NAROZENÍ, DRUH ZÁVODU 
a  jestli budete platit převodem nebo na 
místě.
Startovné
250 Kč (převodem na Bú: 28128444/5500, 
do zprávy pro příjemce: Vaše jméno a zkratka 
DKP)
300 Kč (na místě)
Dětský závod na 1 km je zdarma!
Trasa : 10 km http://www.mapy.cz/s/8WG6
½ maraton http://www.mapy.cz/s/6w5Z
Sportovci přihlášení do 20. 4. mají nárok na 
Pamětní madaili. Bězči přihlášení po tomto 
termínu, nárok ztrácejí. Pamětní medaile se 
budou rozdávat po vyhlášení výsledků všech 
kategorií závodu.
Fotogalerie minulých ročníků: http://rubi-
konmixy.rajce.idnes.cz/
Veškeré informace lze najít na stránkách 
města Dobřichovice, kde bude také zve-
řejněn seznam přihlášených s  pozdějšími 
výsledky.
http://www.dobrichovice.cz/kultura/dobri-
chovicky-pulmaraton/
Těšíme se na vás.
Organizační tým RubiKonu

Kultura u nás i v okolí
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V nejbližší budoucnosti nás čeká tento 
program:

V březnu a  dubnu se opět zúčastníme sou-
těžních přehlídek, tentokrát s  inscenací Peklo 
v  hotelu Westminster. Konkrétně budeme hrát 
13. dubna 2018 v Sadské, vstupenky na tato před-
stavení se dají sehnat u  organizátora přehlídky 
v  Kulturním a  informačním centru Sadská. Zde 
budeme součástí Divadelní přehlídka „Klicperovy 
divadelní hry“.

Úspěšný kus „Peklo v  hotelu Westminster“ 
uvedeme i  v Bakově nad Jizerou, a  to v  sobotu 
21. dubna 2018 od 19 hodin. Vstupenky můžete 
zakoupit na Web Ticketu, na který se dostanete 
nejlépe prostřednictvím http://www.divadloba-
kov.cz/.

Od Pekla si odpočineme ve Vrchlabí v Kultur-
ním domě Střelnice, kde se v  sobotu 5. května 
2018 od 19 hodin vrátíme k  inscenaci Brouk 
v  hlavě. Rezervace vstupenek možná na www.
strelnicevrchlabi.cz

Jak je patrno, program je již nyní bohatý. 
Věříme, že nám zachováte přízeň i  nadále 
a  pomůžete nám šířit slávu dobřichovického 
divadla i mezi svými kamarády a známými.

Vaše Dobřichovická divadelní společnost

Bluesový koncert houslisty 
Jana Hrubého s kolegy Jesse 
Ballardem a Joe Kučerou

U příležitosti chystaného koncertu tria, v neděli 
8. dubna od 19:30 na zámku, jsme položili Jesse 
Ballardovi několik otázek:

Jesse, v  České republice koncertujete prvně, 
nebo jste u nás vystupoval již v minulosti?

V minulosti jsem čas od času v Čechách již hrál 
zásluhou kontaktů Joe Kučery, např. na Jazzovém 
festivalu v Karlových Varech v 90. letech s kapelou 
Luboše Andršta nebo to bylo několik menších výletů 
do ČR v rámci našich západoevropských turné. Ale 
v posledních letech se o nás stará skvělý manažer 
Jaroslav Foršt, a  tak se zdá, že máme stále větší 
šanci hrát pro výborné české publikum.

Jak byste charakterizoval hudbu, jakou 
hrajete?

Naše muzika je výsledkem dlouhého vývoje 
a spojením různých vlivů. Já sám jsem byl v mládí 
ohromen geniem Ray Charlesem, ale jinak z mého 
okolí jsem byl inspirován mnoha dalšími mými 
vrstevníky – Bobem Dylanem, Jim Morrisonem, ale 
i Beatles. Dnes hrajeme akustický rock/blues s prvky 
folku a  jazzu a  zakládáme si na tom, že je to živě 
hraná muzika s  prostorem pro improvizaci, ve 
které hraje i text velmi důležitou roli.

S Janem Hrubým hrával váš kolega Joe Kučera, 
vy jste se hudebně v minulosti již setkali, nebo to 
bude vaše první společné hraní?

Nebude to poprvé a  moc se na Honzu těším. 
Hrál s námi na turné po Německu a přijel si občas 
s námi zahrát i do Berlína. Je to jeden s nejgeniálněj-
ších muzikantů, se kterými jsem hrál – umí okamžitě 
pochopit píseň a dát do ní i další krásu, a to se vší 
pokorou skvělého muzikanta.

Jesse, jakou muziku máte rád a znáte některé 
další české hudebníky? Kdo vás případně z české 
scény zaujal?

Zní to asi otřepaně, ale mám rád každou dobře 
udělanou hudbu. Hudební styly, které se promítly Publicista a kritik Jan Rejžek – 12. dubna v řevnickém Zámečku
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do našeho hudebního výrazu, mám nejraději a líbí 
se mi, jak to zní a působí v konečném výsledku.

Kromě Honzy Hrubého znám jen málo českých 
muzikantů, ale určitě mne velmi zaujal Luboš 
Andršt a  jeho bluesové cítění. Věřím, že by udělal 
kariéru i u nás v Americe. Z Čechů žijících v Americe 
znám a  jsem velký fanda Jana Hammera, líbí se 
mi Miroslav Vitouš, hlavně z  období u  Weather 
Report. Jinak pochopitelně znám ty, se kterými 
mne seznámil Joe Kučera, protože s nimi také hrál. 
Je jich několik, ale zmíním se jen o Michalu Proko-
povi a  Martě Kubišové. Celkově mám dojem, že je 
v Česku velmi kvalitní hudební scéna.

rozhovor připravila Andrea Kudrnová

Ojedinělé setkání tří špičkových 
muzikantů z různých částí světa 
a zároveň i z různých hudebních oblastí. 
Pod symbolickým názvem „Společné 
světy – tour 2018“ odehraje pouze 
několik koncertů u nás a v Německu 
známý český rockový houslista Jan

Dobřichovická 
kultura v dubnu

Výstavy

Křižovnický zámek, otevřeno 
denně 10:00 – 18:00
Stavební vývoj Dobřichovic

Stavební vývoj Dobřichovic. Výstava 
se skládá z původních stavebních 
plánů a fotografií. Autorky výstavy: 
Anna Adámková, Mirka Neubertová 
(opakovaná výstava, která bude na 
zámku k vidění do 14. dubna).

Café galerie Bím
Jiří Bouda (1934 – 2015) 
malíř a grafik

Původně krajinář, prostřednictvím 
své lásky k železnici objevil specifický 
fenomén železničního prostředí – 
železniční krajinu. Navazoval na obrazy 
malířů vedutistů 18. a 19. století. Snažil 
se zachytit tvář českých měst a míst. 
Ovládal všechny grafické techniky, 
zejména však barevnou litografii.

Další kulturní akce

Neděle 8. dubna od 19:30 na 
zámku
Bluesový koncert houslisty 
Jana Hrubého s kolegy Jesse 
Ballardem a Joe Kučerou 
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ŘEVNICE

Kaleidoskop Jana Rejžka
Oblíbený poslechový pořad známého publicisty 
a  nekompromisního hudebního kritika se koná 
ve čtvrtek 12. dubna od 19.30 hod. v sále řevnic-
kého Zámečku. Poslechnete si skladby z domova 
i  ze světa, se kterými se na rozhlasových vlnách 
běžně nesetkáte.

Filharmonie v lese
V sobotu 26. května zahájí Řevnice oslavy 100. 
výročí vzniku Československa koncertem Pardu-
bické komorní filharmonie s  dirigentem Deba-
shishem Chaudhurim. Termín si vyhraďte pro 
tento kulturní zážitek, bližší informace očekávejte 
v příštím čísle.

Hrubý s kalifornským folk-rockovým 
kytaristou a zpěvákem Jesse Ballardem 
a berlínským jazzovým saxofonistou 
Joe Kučerou. Koncerty připravené 
u příležitosti nadcházejících 70. 
narozenin Honzy Hrubého svým 
způsobem navazují na společné hraní 
této trojice na německých pódiích 
počátkem 90. let. Pro české posluchače 
to bude koncertní premiéra a zároveň 
ojedinělá příležitost, kterou by si nikdo 
neměl nechat ujít!

Sobota 14. dubna v parku
Dobřichovická míle základní 
školy

Tradiční běh, který pořádá Základní 
škola Dobřichovice

Neděle 15. dubna od 15:00 
v sále Dr. Fürsta
Divadlo Láry Fáry – Indiáni 
ze šuplíku

Dětské představení, vhodné od 4 let, 
délka představení 55 min

Sobota 21. dubna u lávky 
pro pěší – Trans Brdy – 
cyklistický závod

Pořádá: J. Hudeček a Kolo pro život

Neděle 22. dubna od 16:00
Vernisáž výstavy dětských 
prací z kurzu Arteradky

S hudebním a divadelním programem

Na 16. 5. připravujeme 
šansonový koncert Ester 
Kočičkové a Lubomíra Nohavici
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Kino Řevnice duben 2018
(více na www.kinorevnice.cz)
úterý 3. dubna – koncert: 19:30 Elena zpívá Ellu
středa 4. dubna – 20:00 Eric Clapton
pátek 6. dubna – 17:30 Jo Nesbø: Doktor Proktor 
a vana času
20:00 Ready Player One: Hra začíná
sobota 7. dubna – 15:30 Sherlock Koumes
17:30 Tátova volha
20:00 Ztratili jsme Stalina
středa 11. dubna – 20:00 S láskou Vincent
pátek 13. dubna – 17:30 Fakjů pane učiteli 3
 20:00 Nejtemnější hodina
sobota 14. dubna – 15:30 Cesta za králem trollů
17:30 Planeta Česko
20:00 Pepa
neděle 15. dubna – koncert: Tango Band 
a Cabinet Dořichovice
středa 18. dubna – 20:00 Do větru
pátek 20. dubna – 16:00 Cinetube
20:00 Pepa
sobota 21. dubna – 15:30 V husí kůži
17:30 Tátova volha
20:00 Hastrman
středa 25. dubna – 20:00 Bufo Alvarius
čtvrtek 26. dubna – koncert: 19:30 Czech Brass – 
Nejen ze stříbrného plátna
pátek 27. dubna – 16:00 Fakjů 3
18:45 LADIES NIGHT: Dvě nevěsty a jedna svatba
sobota 28. dubna – 15:30 Jo Nesbø: Doktor 
Proktor a vana času
17:30 Avengers: Infinity War
20:00 Wim Wenders: Až na dno
neděle 29. dubna – 19:00 Hastrman
středa 2. května – 20:00 Měsíc Jupitera
pátek 4. května – 17:30 Křupaví mazlíčci
20:00 Hastrman
sobota 5. května – 15:30 Jim Knoflík, Lukáš 
a lokomotiva Ema
20:00 Pepa

Koncerty v kině Řevnice
Elena zpívá Ellu aneb Pocta Elle Fitzgerald
Elena Sonnenshine & Jocose Jazz
3. dubna 2018 od 19:30 hodin v kině v Řevnicích

Večer se sklenkou vína a první dámou jazzo-
vých klubů Elenou Sonnenshine a  její kapelou 
Jocose Jazz. Zazní známé i  méně známé písně 
z  repertoáru Elly Fitzgerald v  podání zpěvačky, 
která dobyla zámoří i českou scénu svým osobi-
tým projevem, humorem a skvělým hlasem.

Sedm otázek pro Elenu Sonenshine
1. Jak ses dostala ke zpívání a co bylo impulsem 
pro to, že ses rozhodla stát se zpěvačkou?

Zpívala jsem jako dítě a  téměř pořád, ale jako 
zpěvačka jsem se neviděla. V pubertě jsem přestala 
chodit do Lidušky a  zpívala si jen pro sebe a  roz-
hodla jsem se věnovat jiným věcem. Po přestěho-
vání do Prahy jsem s kamarádkou začala chodit na 
koncerty Ferdinanda Havlika a  vzpomněla jsem si 
na staré desky ze sbírky mé babičky, které jsem si 
v dětství pouštěla, třeba Slunečnici, Má láska je jazz 
a  obecně nejvíc písničky VaW a  Suchého a  Šlitra. 
Až v dospělosti jsem vlastně zjistila, že to byl swing. 
Začalo se mi stýskat po hudbě a po zpěvu a začala 
se k němu pomalu vracet.

2. Co je jazz a co pro tebe znamená?
Svoboda ve vyjádření a  v projevu. Změna. 

Improvizace. Okamžitá reakce. Napojení se na Elena zazpívá Elle Fitzgerald v Řevnicích
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ostatní muzikanty. Tvorba v  přítomném čase. 
Zábava.

3. Je Ella Fitzgerald tvým pěveckým vzorem? 
Jaké hudebníky máš ještě v oblibě a kdo tě inspi-
ruje

Ano. Byla jím hlavně v  začátku mé pěvecké 
kariery a teď jsem se k ní s úctou a pokorou vrátila. 
Ze zpěvaček mám velmi ráda Dee Dee Bridgewater, 
ta mne asi inspiruje nejvic, pak třeba Dianne Reeves 
nebo Cassandra Wilson a  z těch dřívějších třeba 
Sarah Waughan nebo Mel Tormé. A Sting.:)

4. A co česká scéna?
Z naší scény jednoznačně Ondřej Ruml. Ten 

mi způsobí husí kůži na krku jen začne zpívat, 
a protože jsem jazzová zpěvačka, jazz v jeho podání 
se mi prostě líbí nejvíc. Je geniální. Až bude zpívat 
u  vás, přijedu se podívat. Jinak Dan Bárta, Mar-
tinka Fišerová, Yvonne Sanchez a Mirka Nováková. 
Ta je skvělá.

5. Tvůj největší pěvecký či hudební zážitek?
Za poslední rok asi koncert Avishai Cohena, kde 

mě vlastně nejvíc dostal svým zpěvem.
6. Tvůj sen? (nejen hudební)
Hudební sen? Mít možnost pracovat s  muzi-

kanty, kteří nebydlí v  Čechách, nebo dokonce 
v  Evropě. Ze svého pobytu v  Bostonu mám dost 
přátel, se kterými bych si ráda natočila nějakou 
muziku, ale jsem, jak jinak, omezena financemi. 
A  chtěla bych obnovit představení Obrazy, které 
vzniklo na můj námět, a  hráli jsme ho pod hlavič-
kou Národního divadla v

Kolowratu. Takže vlastně si přeji dostatek peněz 
na své hudební projekty. Někde nějaký sponzor? :)

7. Koncert v  Řevnicích – na co se můžeme 
těšit?

Zahrajeme můj úspěšný program Tribute to 
Ella Fitzgerald. Takže známé písně, někdy původní 
aranže, mé podání.

Czech Brass – soubor hráčů České filharmonie
Kino Řevnice 26. duben od 19:30 hodin
Výjimečný koncert světově žádaného usku-
pení tvořeného špičkovými orchestrálními hráči 
i  sólisty České Filharmonie, Pražské Komorní 
Filharmonie, Orchestru Národního divadla 
a  pedagogů AMU. Pro tento ansámbl vznikají 
původní originální aranže a  úpravy, při jejichž 
poslechu máte pocit, že se jedná spíše o  hráče 
popu nebo jazzu. Zazní pestrý kaleidoskop ze 
skladeb mistrů klasické hudby, jako je například 
Bach, Bizet a Charpentier, ale i směs amerických 
a  francouzských filmových melodií. Marek Zvo-
lánek – trubka, Marek Vajo – trubka, Jiří Houdek 
– trubka, Lukáš Moťka – trombón, Stanislav Penk 
– trombón, Karel Kučera – bastrombón, Karel 
Malimánek – tuba

ČERNOŠICE

Guy King – Jan Kořínek – Jeff Boudreaux
Kytarista a zpěvák Guy King, původem z  Izraele, 
je aktivní na hudební scéně od 16 let, kdy byl 
pozván na jeho první turné v  USA. Poté co se 
přestěhoval do Chicaga, kde dostal nabídku od 
Willie Kenta a v jeho kapele zůstal do jeho smrti 
v roce 2006. Od té doby se věnuje vlastním pro-
jektům, pohybujícím se na pomezí Blues, Jazzu 
a Soul music. Guy King respektuje tradici těchto 
směrů a přidává do této hudby své vlastní prvky, Kytarista a zpěvák Guy King
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Vyhovuje mi  
ru°znorodá práce  
na směny a jistota 
pravidelné mzdy.

www.tvojebudoucnost.cz

Nabíjí Vás, když jsou klienti spokojení?
Pak pro Vás na této pobočce máme pozici:

  Klientský pracovník

Nabízíme pestrou práci. Budete pomáhat klientům 
s odesíláním pošty, vyplácet poukázky a důchody, 
vydávat zásilky. Usnadníte klientům život nabídkou 
služeb partnerů České pošty nebo můžete potěšit 
doplňkovým zbožím.

  Proč si vybrat právě nás?

- Zázemí stabiní společnosti s dlouholetou tradicí.
-  Pracovní smlouvy na dobu neurčitou – po prvním roce.
-  Širokou škálu benefitů (pracovní dobu 37,5 hodiny, 

5 týdnů dovolená a příspěvek na ni, stravenky, 
příspěvky na sportovní a kulturní akce a další).

- Na termínu nástupu se dohodneme.

Jaroslava Rážová

Pište: razova.jaroslava@cpost.cz

Volejte: 954 225 229
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Prodej slepiček
Červený Hrádek prodává slepičky Tetra hnědá, Dominant ve všech 

barvách a slepičky Green Shell typu Arakauna
stáří 15 – 20 týdnů, cena 159 -195,- Kč/ ks.

Prodej bude probíhat 19. dubna, 19. května a 16. června 2018 
od 14:20 hodin v Dobřichovice u MÚ.

Výkup králičích kožek – cena dle poptávky.  
Informace: Po – Pá 9.00 – 16.00 hod. tel. 601-576270, 728-605840

TAXI – Biskup
Oktavia Combi, 19,90 Kč za km

na letiště 680,- Kč, do centra 520,- Kč
objednávky 602 207 476 – J. Biskup, Černošice

Společnost 
AREA TZB a.s., 
hledá vhodného 

uchazeče na 
pozici:

obsluha vypalovacího stroje 
do provozu výroby VZT potrubí

(potrubní díly z pozinkovaného plechu)

Požadujeme:
•  SOU nejlépe strojírenského směru

•  prokazatelná praxe v oboru klempíř, zámečník 
vítána

•  obsluha vypalovacího stroje a ostatní práce 
v provozu výroby

•  spolehlivost, důslednost, pečlivost
•  manuální zručnost a flexibilita

•  zodpovědný přístup k práci a k řešení problémů
•  schopnost učit se novým věcem

•  dobrý zdravotní stav

Nabízíme:
•  dobré platové ohodnocení

•  zaměstnanecké výhody
•  zajímavou různorodou pracovní náplň

•  příjemný kolektiv
•  zázemí stabilní české firmy

•  plný úvazek
•  nástup možný ihned nebo dle dohody

Místo pracoviště: 
ulice 5. května 1073,  

Dobřichovice, Praha – západ
V případě zájmu o tuto pozici  
zašlete prosím svůj životopis. 
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Linka tísňového volání – 112

Záchranná služba dispečink – 155

Záchranná služba Řevnice, doprava 
nemocných, lékařská pohotovost 
25772 −1777, 602−237−037

Policie – 158

Policie Praha-venkov – stálá služba 
974−861−111, 974−882−103

Městská policie 
724−060620 nebo 605−255450

Hasiči Řevnice tísňové volání 
150

Hasiči Dobřichovice 
150

Městský úřad Dobřichovice 
25771−1590

Stavební úřad – 25771−1402

Matrika – 25771−2478

Starosta a tajemník – 25771−2182

Poruchy elektřiny ČEZ Distribuce a.s. 
840 850 860 nebo 840 840 840

Poruchy plynu STP a.s. pohotovost 
1239 nebo 244 472 811 nebo 812

Poruchy vody a kanalizace 
Aquaconsult s.r.o. – 25164−2203 
pohotovost stálá služba 
724-005900

Poruchy veřejného osvětlení –  
Elektroštika, s.r.o. 
251 625 761, 605 385 645

Poruchy sítě DOBNET 
HelpDesk 277 001 151

Informační kancelář Dobnet o. s. 
277 001 111
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což utváří jedinečnost jeho vystoupení. V posled-
ních letech je zván na turné po celém světě, 
vystupoval na mnoha mezinárodních festivalech 
a  blízce spolupracoval s  jmény jako byl BB King 
nebo Buddy Guy. V roce 2017 byla jeho nahrávka 
vydaná u  Delmark Records nominována na 
album roku asociací Living Blues.

V dubnu 2018 přijede na Evropské turné, 
které čítá 18 koncertů. Spolu s varhaníkem Janem 
Kořínkem a  new orleanským bubeníkem Jeffem 
Boudreaux vás v  Černošicích provedou barev-
ným světem blues, jazzu a soul music. Přijďte se 
zaposlouchat ve středu 11. dubna od 20.00 do 
černošického Club Kina do této skvělé muziky 
a  nebudete litovat. Vstupenky na koncert obdr-
žíte za 150 Kč v  předprodeji (minimarket u  čer-
nošického nádraží) nebo za 180 Kč na místě před 
koncertem.

Duo Pit et Ratatouille (Francie), swing & 
chanson française
Anaelle Malet – zpěv, kytara & Peter Hovat – kytara. 
Duo z Francie, (přesněji z Gap, region Hautes Alpes), 
hrající převážně „swingující chanson française“ 
z (50. let). Šansony Borise Viana, Bobyho Lapointea, 
George Brassense, ale i zpívané staré swingy z doby 
před „Hot Jazzem“. Zároveň duo hraje vlastní kom-
pozice v  obdobném duchu. Anaelle Malet je pís-
ničkářka, vzhledem ke své zálibě v poezii si vybírá 
skladby s kvalitními texty. Pierre (Pit) Hovat je kyta-
rista a  skladatel, rád upravuje staré francouzské 
šansony do nových, překvapivých aranžmá. Pit et 
Ratatouille vystoupí ve čtvrtek 19. dubna od 20.00 
v černošickém Club Kinu. Srdečně zve město Čer-
nošice. Vstupné 150 Kč.

SCHODIŠTĚ (ex-Nahoru po schodišti dolů band)
Schodiště vesele brázdí hudební „moře“ se 
svižným programem, který kombinuje písně 
z  nejslavnějšího období (kolem alb Ukazovák 
nasliněnej a Svinska pržola) s největšími vypalo-
vačkami z  desek Tanec (2007) a  Roztoky (2011) 
a nejnovějšího EP poloKruh (2016). Za 34 let exis-
tence odehrála kapela nazývaná dříve Nahoru po 

schodišti dolů band přes tisíc koncertů. Nejprve 
na chvostě nové vlny osmdesátých let jako před-
zvěst dnešního „ska“, po sametové pauze pak 
absorbujíc další a  další vlivy, krok za krokem 
k pozici jedné z vyhledávaných tuzemských klu-
bových kapel. Sil a chuti je v kapele víc než kdy 
dřív, sedmihlavá smečka střílí od boku jednu 
pecku za druhou a  mladé publikum v  předních 
liniích hledišť si s  pamětníky s  chutí zatančí na 
novinky (Nebudu, Stařena) i na prověřené jistoty 
jako Beze vší poezie, Karty jsou rozdaný, Doko-
nalá kost, Ve čtyři ráno nebo Pytlíky ČSA. Scho-
diště nestačí slyšet, musí se i  vidět. Přijďte se 
zaposlouchat a pobavit v pátek 13. 4 od 20.00 do 
černošického Club Kina. Srdečně zve město Čer-
nošice. Vstupné 150 Kč.

Pavel Blaženín

PRAHA – RADOTÍN

Kulturní středisko U Koruny, nám. prosince Osvo-
boditelů 15, Radotín. Tel. 257 911 746. Internet 
www.ukoruny.net nebo www.praha16.eu. Nabí-
zíme hlídání dětí. 

Čtvrtek 5. dubna 19.00 Válka s mloky - Kladenské 
divadlo V.A.D.
Pátek 6. dubna 19.00 Rádlfest - 3. Festival 
mladých kapel 
Sobota 7. dubna 15.00 Čtyři pohádky o drakovi. 
Divadelní soubor Gaudium, 
Pátek 13. dubna 19.00 Chantal Poullain a Trio 
Štěpána Markoviče 
Čtvrtek 19. dubna 18.30 Thajsko, Jiří Kráčalík
Pátek – neděle 27. - 29. dubna POPAD víkend 
představení pro děti
Čtvrtek 3. května Jan Potměšil

SCHODIŠTĚ (ex-Nahoru po schodišti dolů band)


